

| | |
|---|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: GENERAL MINING CPMPANY PLC Date: 06-05-2021 02:14:10 PM Subject: Other Material Information</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العامة للتعددين التاريخ: 06-05-2021 02:14:10 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p> |
| <p>GENERAL MINING CPMPANY PLC announces the occurrence of the following material event:</p> | <p>تعلن شركة العامة للتعددين عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:</p> |
| <p>Material Event</p> | <p>الحدث الجوهرى</p> |
| <p>Date of event: 06-05-2021</p> | <p>تاريخ الحدث الجوهرى: 06-05-2021</p> |
| <p>The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor</p> | <p>الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجى</p> |
| <p>The reasons for the difference between the preliminary financial statements and the final financial statements are due to the fact that we have taken an expected credit loss allowance of 10,000 JOD in facing Lafarge receivable .</p> | <p>تعود اسباب الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات الماليه الفعلية إلى أننا قمنا بأخذ مخصص خسائر أثمانية متوقعة بقيمة 10,000 دينار وذلك مقابل ذمة شركة لافارج.</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Nisreen Habib Jweihan Position: administration manager</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Nisreen Habib Jweihan المنصب: مدير ادارى</p> |